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Prov inc i e  F levo land   V e r s l a g  
 
 
 
 
 
 
Registratienummer:  

     457654 

 

 

  

Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van 13 september 2006  
  

 
 
Aanwezig zijn:  

De heer M. Bogerd (voorzitter), dames J.S. Binnerts-de Jonge (VVD), M. Jonker-Waterlander (VVD), 

E.H. Soudain (PvdA) en L.B.M. Venselaar (PvdA), de heer B.G. van ’t Erve (CDA), dames K.J.H. 

Hasper-Wolters (CDA) en F.T. Joosse (ChristenUnie), de heer H. Crebas (D66), mevrouw F. 

Laamraoui-Amsiti (GroenLinks), de heren B. Lammers (ONS Flevoland), R. De Wit (SGP) en S. 

Jokhan (commissiegriffier)  

 

Ook aanwezig zijn: 

Leden van gedeputeerde Staten: de heer J.M. Bos 

Sportservice Flevoland: mevrouw M. Beek 

 

Afwezig zijn: 

Dames T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA) en M.I. Creemers-Hazebroek (VVD) en de heren J. Slicht 

(PvdA) en N. Demirbiliek (SP) 

 

 

 

1. Opening 

        De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij deelt mee dat hij de vergadering  

uiterlijk om 17.00 uur zal sluiten. Niet afgedane agendapunten zullen naar de volgende maand 

worden doorgeschoven. 

 

2. Vaststellen agenda  

        De agenda wordt vastgesteld. 

 

3.    Verslag van de vergadering van 14 juni 2006 

       Het CDA wil twee toevoegingen in de tekst aanbrengen: 

- 1
e
 op blz. 7 “Het CDA sluit zich aan bij OnsFlevoland “ alleen wat betreft het stimuleren van 

AED’s in politieauto”s en  

- 2
e
 op blz. 8 wil zij vermeld zien, dat de VVD heeft gezegd dat alleen het CDA tot op dat 

moment gereageerd heeft en het initiatiefvoorstel mee wil indienen. 

       Het verslag wordt met deze wijzigingen vastgesteld. 

 

De voorzitter heeft n.a.v. de rondvraag tijdens de vergadering van 14 juni van de ChristenUnie 

een mail ontvangen met een vraag over de vrijwilligersprijs. Hij verzoekt de gedeputeerde hierop 

te reageren. 

Gedeputeerde Bos antwoordt dat de vrijwilligersprijs in 2006, zoals afgesproken met de 

commissie, wordt omgezet in een reis. Dit jaar zijn, voor 2005 en 2006, de sector sport en de 

sector ouderenzorg aan de beurt. Rond de “vrijwilligersdag” (begin december) moet i.s.m. “Axion 

en Sportservice” de invulling rond zijn. 
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De voorzitter noteert dit als toezegging die nog dit jaar zal plaatsvinden. 

b. Lijst van toezeggingen en lijst van moties  

- De archeologie excursie. Er wordt gekeken wanneer deze kan plaatsvinden. De ChristenUnie 

merkt op dat er bij een vorige vergadering erg weinig animo was voor de archeologie excursie 

en verbaasd zich erover dat hij nog “open” staat. De voorzitter concludeert dat zij voorstelt om 

het bezoek niet te laten plaatsvinden. Hij zal er in het Presidium over spreken omdat het 

natuurlijk de bedoeling is dat het overgrote deel van de commissie meegaat als deze excursie 

wordt georganiseerd. Het resultaat van deze bespreking zal hij aan de commissie laten horen. 

- Het werkbezoek aan FC. Omniworld .De griffie kijkt wat het beste uitkomt. Tijdens de 

volgende vergadering zal hiervoor een datum genoemd worden.  

- De ambulancezorg. De voorzitter vraagt of de” beloofde” schriftelijke informatie is gegeven. 

Gedeputeerde Bos antwoordt dat deze al geruime tijd geleden is gegeven. Hij vermeldt dat de 

afhandeling van de nieuwe wet nog wacht op besluitvorming in de eerste Kamer. Pas daarna 

kan men merken welke implicaties daarvan het gevolg zijn. De provincie heeft er dan geen 

bemoeienis meer mee. 

 

- Multifunctionele centra bespreken in april 2006. Gedeputeerde Bos zegt dat er over de 

multifunctionele centra intensieve gesprekken plaatsvinden met de betrokken gemeenten. 

Medio november zal hij hierover terugrapporteren. 

- De andere twee moties blijven staan. 

 

4.   Mededelingen Voorzitter/Presidium/Statengriffie 

- De commissie heeft een uitnodiging ontvangen van Axion voor een werkbezoek. De tekst van 

de uitnodiging luidt: “Geachte leden van de commissie Samenleving, De stichting Axion 

bestaat, zoals u waarschijnlijk weet, inmiddels al weer ruimt 5 jaar. Een periode waarin heel 

veel is gebeurd; er zijn veel projecten opgezet en uitgevoerd, cursussen gegeven, netwerken 

opgebouwd. Axion is letterlijk gegroeid en heeft zich een duidelijke plaats verworven binnen 

Flevoland. Nieuwe ontwikkelingen volgen elkaar in hoog tempo op. Volgens ons voldoende 

aanleiding om u over ons werk te informeren. Daarom willen we u graag uitnodigen voor een 

werkbezoek aan Axion in het najaar, bij voorkeur in de maand november. Wij hopen dat u van 

de uitnodiging gebruik wilt en kunt maken en treden graag met u in contact over een mogelijke 

datum.” De commissie wordt gevraagd of zij van de uitnodiging van Axion gebruik wilt maken 

en zo ja, de datum van woensdagmiddag 15 november (vooraf gaande aan de reguliere 

vergadering) aan te houden. De griffie zal na besluit van de commissie met Axion contact 

opnemen en bij positief besluit het programma afstemmen met Axion. De voorzitter vraagt of 

de commissie hiermee instemt. De commissie reageert positief.  

- Voor U in de postbakjes gelegd: 

        a.  Brief d.d. 28 juli 2006 van het Museum “Het Oude Raadhuis” Urk over subsidie (afwijzing). 

D66 vraagt of deze brief voor de volgende vergadering ter bespreking geagendeerd kan 

worden. De voorzitter gaat hiermee akkoord en zet het op de agenda voor de volgende 

vergadering. 

b.  Brief d.d. 11 juli 2006 (kenmerk: 06.245 DIR/bestuur) over Agenda en verslagen van de 

13
e
  vergadering bestuur Nieuw Land Erfgoedcentrum. 

                c.  Vooraankondiging IPO-conferentie Jeugdzorg op 24 november 2006. 

               d.  Memo d.d. 5 juli 2006 (427789) over stand van zaken huisvesting statushouders 

(portefeuillehouder J.M. Bos). 

         De mededelingen worden voor kennisgeving aangenomen. 

 

5.    Door fracties ingebrachte onderwerpen 

       Niet ontvangen. 

 

6.    Presentatie Campagne Gezond Gewicht Flevoland 

Deze presentatie wordt verzorgd door mevrouw M. Beek van Sportservice Flevoland. De 

voorzitter bedankt mevrouw Beek voor de presentatie en geeft de commissie de gelegenheid om 

aanvullende vragen te stellen. 

 

ONS Flevoland vraagt zich af, waarom er gekozen is voor de groep van 0-12 jaar en niet voor de 

groep van 12- 17 jaar, die zakgeld hebben en die de 1
e
 doelgroep lijkt te zijn waarin het meeste 
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effect en winst is te behalen in vergelijking met de 0-12 jarigen die nog geen zakgeld hebben om 

te besteden. 

Mevrouw Beek antwoordt dat, er is gebleken dat steeds meer jonge kinderen al overgewicht 

hebben wat in de loop van de tijd alleen maar meer zal worden. Bovendien praten kinderen van 

de basisschool er ook thuis met hun ouders over zodat er zo een grotere groep wordt bereikt. Er 

moest een keuze gemaakt worden en hopelijk kan er volgend jaar op worden doorgeborduurd.  

D66 vraagt of het een project voor één jaar is waarbij men hoopt op verlenging van de subsidie. 

Zij wil ook weten hoe er gemeten wordt of het overgewicht op 3 kilo gebleven is. 

Mevrouw Beek antwoordt dat, het project geschreven is voor vijf jaar, maar dat er voor één jaar 

een toewijzing is. De GGD doet bevolkingsonderzoek. Zij is ook degene die gemeten heeft dat 

iedere Flevolander gemiddeld 3 kilo te zwaar is. Zij kan dus in een periode van vijf jaar zicht 

houden op de ontwikkelingen. Het wel moeilijk om vast te stellen of mensen iets weten over de 

campagne. Via kostbaar onderzoek zou men erachter kunnen komen maar er is gekozen voor het 

geven van veel informatie. Het onderzoek van de GGD wordt gebruikt om te kijken wat het effect 

is. 

GroenLinks vraagt of er is gedacht om via consultatiebureaus ouders van kleine kinderen met een 

andere leefstijl en andere eetgewoonten te bereiken. Zij vraagt of de groepen die moeilijk 

bereikbaar zijn, ( b.v. allochtonen die niet kunnen lezen) ook zijn opgenomen in de campagne. 

Mevrouw Beek antwoordt dat, het “Hap&Stap” project er speciaal is voor kinderen en hun ouders. 

Hetzelfde geld voor het “smaaklessen” project. Op de Flevogezonddag komen er mensen van 

peuterspeelzalen die het voedingsbeleid daar al hebben ingevoerd. Ouders van de kinderen op 

die peuterspeelzalen zijn over dat beleid geïnformeerd. Er wordt uitgegaan van het kind en de 

mensen er omheen worden geïnformeerd en ondersteund. Ook moeilijk bereikbare groepen zijn 

opgenomen in de campagne. Er is al een netwerk opgebouwd binnen deze groep. Het betekent 

dat men naar deze mensen toe zal moeten gaan en het op een begrijpelijke manier zal 

aanbieden. 

De VVD vraagt of er contact is met vroedvrouwen, kraamhulpen, huisartsen en 

consultatiebureaus. Het zou immers goed zijn om zo vroeg mogelijk met de campagne in 

aanraking te komen. 

Mevrouw Beek antwoordt dat, er wel contact is met huisartsen en consultatiebureaus maar niet 

met vroedvrouwen en kraamhulpen. Zij vindt het een goede suggestie en gaat er iets mee doen. 

De SGP vraagt zich af hoe het zit met de sportkantines als men gaat sporten om gezond te 

blijven. Ligt er een mogelijkheid bij de subsidieverstrekker om bepaalde voorwaarden te stellen 

i.v.m. gezond eten en drinken in de kantine. 

Mevrouw Beek zegt dat, toen vorig jaar de rookcampagne plaatsvond men het vervelend vond 

hier de hand aan te moeten houden. Verenigingen draaien vaak op de inkomsten uit de kantine. 

Het is belangrijk dat er een mogelijkheid geboden wordt om iets gezonds te kunnen halen na het 

sporten. Mensen moeten zelf een keuze kunnen maken. 

De PvdA vraagt wie er participeren in dit project gemeenten, provincie, werkgevers? Subsidiëren 

zij deze campagne ook? 

Mevrouw Beek bevestigt dat gemeenten, provincie, GGD, Axion en de bibliotheken in dit project 

participeren en dat ook de gemeenten hieraan subsidie verlenen. 

Gedeputeerde Bos bemerkt de betrokkenheid en het enthousiasme van de commissie voor de 

campagne maar wil erop wijzen dat de financiën een probleem vormen. De gemeenten zijn wel 

enthousiast maar doen nog niet genoeg mee en zou deze campagne toch samen met de 

provincie moeten financieren. 

De VVD vraagt of het dan de taak van de commissie is om hun partijgenoten in de 

gemeenteraden te benaderen. 

Gedeputeerde Bos vindt dat mooi geformuleerd. 

 

De voorzitter sluit de discussie af en toegezegd wordt de sheets van de presentatie in de 

postbakjes te leggen. 

 

7.     Meetbare doelstellingen en indicatoren  

De begroting zal de komende jaren geënt worden op concrete gegevens, doelstellingen en cijfers, 

zodat er achteraf goed gekeken kan worden wat er van terecht is gekomen. De format over 

openbare orde en veiligheid, wordt de format die terug te vinden is in de begroting. 
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a.  Jeugdzorg 

De voorzitter zegt dat, het er nu om gaat of het duidelijk is en of er nog aanvullingen zijn. Het gaat 

niet om de inhoud maar om de systematiek.  

De PvdA is geïnteresseerd in het gat tussen prestatie en vraag. Zij wil weten of dit gat groter of 

kleiner wordt en is benieuwd hoe dit gemeten gaat worden. 

D66 vindt het een vooruitgang. Zij vindt dat men moet uitkijken voor een teveel aan informatie en 

moet vaststellen voor wie, is wanneer, welke informatie bestemd. De Staten moeten selectief zijn 

in de informatie die zij vraagt. 

De SGP mist, nadat alles in kaart is gebracht, de ambitie voor 2010-2015. 

ONS Flevoland noemt in dit verband het “Witboek Jeugdzorg” waarin het ambitieniveau van de 

Provincie staat beschreven. Daarin staan de doelstellingen waarop de provincie koerst en het 

streven. 

De PvdA wijst op het punt effectindicator waar de doelstelling eind 2007 n.l.: binnen 13 weken na 

indicatie zorg, staat. 

De voorzitter zegt dat dit stuk door leden van de Provinciale Staten zelf wordt vastgesteld om GS 

te kunnen toetsen. Uit deze matrix moet straks blijken met welke doelstelling GS op pad is 

gestuurd en of deze uiteindelijk zo dicht mogelijk is benaderd. Vooral bij niet concrete 

onderwerpen is dat niet eenvoudig te meten. Het stuk is van PS en het moet daarom voor haar 

leden helder zijn.  

De ChristenUnie merkt op dat, als het nu alleen om de vorm gaat en niet om de inhoud, de enige 

verandering is dat het nu naast elkaar staat i.p.v. onder elkaar. Zij vindt het wel overzichtelijk maar 

vindt de inhoud belangrijker. 

De voorzitter merkt op dat deze twee onderwerpen zijn gekozen als pilot voor de begroting. 

Uiteindelijk gaat het om de inhoud maar er moet eerst een systematiek zijn. Bij de 

begrotingscommissie kunnen we de doelstellingen eventueel concretiseren.  

De VVD merkt op, dat de verschillende politieke nuances in de doelstellingen niet vastgelegd 

kunnen worden in de matrix. 

ONS Flevoland denkt dat het goed is de indicatoren te koppelen aan de resultaten die bereikt zijn 

in de jeugdzorg in relatie tot de financiële inspanning van de Staten, die groter is geworden. Dit 

zijn goede uitgangspunten die we straks moeten concretiseren. Zij maakt zich zorgen over 

signalen uit Den Haag over een andere aansturing van de zorg in de nabije toekomst. 

De voorzitter wijst erop dat het over de systematiek gaat. PS wil een helder stuk waarover het met 

GS een contract kan sluiten. Daarvoor is een methode opgezet en die ligt nu voor ons. Het gaat 

nu niet om de inhoud. Hij verzoekt de gedeputeerde om er ook niet inhoudelijk op in te gaan. 

Gedeputeerde Bos zegt dat t.a.v. de decentralisatie van jeugdzorgtaken met IPO en VNG 

duidelijke afspraken zijn gemaakt. Het VNG heeft geen ambities om aan een structuurdiscussie te 

werken. Hij zegt dat het klopt dat men hier terugvindt wat al eerder in het uitvoeringsprogramma 

en beleidskader is opgeschreven. De bijdrage van PS is steeds op hetzelfde niveau 

gecontinueerd. De groei in de bijdrage komt uit de hogere doeluitkering. Het blijft onze taak om te 

kijken welke afspraken we kunnen realiseren en hoe haalbaar ze zijn. Dit alles in verhouding tot 

de groei van het aantal vragen. 

 

De voorzitter concludeert dat de twee gekozen onderwerpen zich lenen als meetbare doelstelling 

en indicator. Er zijn geen aanvullingen of concretiseringen. De voorzitter vraagt of dit ook geld 

voor het tweede onderwerp.  

 

b. Onderwijs  

De SGP vraagt zich ook hier af wat het ambitie niveau is. Wanneer wil men het in kaart gebrachte 

probleem opgelost zien? 

De PvdA vindt bij het 2
e
 punt de effect indicator goed- maar de prestatie indicator mager 

geformuleerd. Zij zou dit graag wat concreter zien. 

De voorzitter vraagt aan de gedeputeerde of dit mogelijk is. 

Gedeputeerde Bos antwoordt dat, dat in de volgende monitor terug te vinden zal zijn.  De 

meetpunten zijn de aantallen en percentages die beschreven zijn. 

 

De voorzitter concludeert dat de ingezette weg kan worden vervolgd. 

 

8.     Rondvraag 
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 D66 vraagt hoe het verder gaat met de beleidseffectmeting Hoger Onderwijs. Is het een slapend 

of een actief leerproces. Zij denkt zelf dat er geen hoorzitting over Hoger Onderwijs gehouden 

moet worden. 

SGP heeft dezelfde vraag. 

De voorzitter antwoordt dat er in het presidium over gesproken is en dat er in de commissie 

Ruimte gestart wordt met een beleidseffectmeting die begeleid zal worden door de griffie. In het 

presidium is afgesproken om af te wachten hoe deze beleidseffectmeting zich ontwikkeld alvorens 

met dit traject verder te gaan. 

 

 

 9.   Sluiting 

       De voorzitter dankt iedereen voor zijn medewerking en sluit om 17.30 uur de vergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 11 oktober 2006, 

de griffier,                                                      de voorzitter, 

 
 
 
 
 
 


